

Sukoon Takaful management decided to approve its share of the Wakala fees for the efforts made in managing the Participants Account (Takaful fund) for the year 2024, and to determine its Mudarib share of the profits of investing surplus Takaful contributions as follows:

قرّرت إدارة سكون تكافل إقرار حصتها من رسوم الوكالة للجهود المبذولة في إدارة حساب المشتركين (صندوق التكافل) للعام 2024، وتحديد حصتها من أرباح استثمار فائض اشتراكات التكافل بصفتها مضارباً، على النحو الآتي:

- 25.66% of the total written Takaful contributions will be deducted as a Wakala fee for the company in return for the efforts made in managing Participants Account (Takaful Fund).
- يتم اقتطاع ما نسبته 25.66% من إجمالي اشتراكات التكافل المكتتبة، باعتبارها أجرة وكالة للشركة مقابل الجهود المبذولة في إدارة حساب المشتركين (صندوق التكافل).
- 30% of the investment profits of the surplus of the Takaful contributions will be allocated to the company as a Mudarib share.
- تخصيص 30% من أرباح استثمار فائض اشتراكات التكافل حصَّة للشركة بصفتها مضارباً.